
Čufarija
V tekmovanju ŠŠD za šolsko leto 1979/80 /e »Čufa-
rlja« zasedla tretje mesto med sedmimi osnovnimi
šolami v občini Center. Društvo deluje že vse od
ustanovltve šole Toneta Čufarja pred devetnajstimi
leti, sodeluje pa tudi s KS Kolodvor. Že nekaj let Jih
tare pomanjkanje prostorov, /etos pa še pomanjkanje
zavzetosti v tekmovanjih.

Čeprav so vsi učenci člani
ŠŠD, pa se je redno ukvarjalo
z vadbo in tekmovanji 173 šo-
larjev od 5. do 8..razreda. Raz-
deljeni so v dve skupini: mlaj-
še pionirke in pionirji so iz 5.
in 6. razredov, starejše pionir-
ke in pionirji pa so v minulem
šolskem letu obiskovali 7. in
8. razred. Poleg redne telesne
vzgoje v okviru učnega načrta
so se v ŠŠD intenzivneje uk-
varjali še z atletiko, košarko,
namiznim tenisom, strelja-
njem, športno gimnastiko za
dekleta, badmintonom in
splošno telesno vzgojo, re-
kreativno pa s športnim ple-
som in šahom.

»Uspeh v tekmovanju ŠŠD
je v tem šolskem letu nekoli-
ko slabši kot v minulih letih,
kar gre verjetno pripisati ne-
koliko manjši zavzetosti v viš-
jih razredih. Željo, ukvarjati
se s športom imajo sicer vsi,
vendar pa so učenci iz osmih
razredov pokazali nekoliko
bolj površen odnos do tekmo-
vanja in že so bili za nekaj
točk slabši od tekmecev. To je
2a osmošolce nekako ra-

zUmljivo, saj končujejo
osnovno šolo, je povedal men-
tor ŠŠD Tone Čufar Rudi Kli-
nar.

Kljub temu pa so v tekmo-
vanjih dosegli tudi nekaj do-
brih uvrstitev. Tako so prva
mesta dosegli mlajši pionirji
in pionirke v rokometu in na-
miznem tenisu ter starejše
pionirke v košarki. Dosegli so
še več drugih in tretjih mest, v
nekaterih panogah pa so razo-
čarali. Vendar pa tega ne sme-
mo jemati tragično, saj šport
ni osnovna dejavnost učen-
cev. Gre le za to, da se jih
čimveč ukvarja s telesno kul-
turo. Prav zato so uvedli tek-
movanja za športno značko
druge stopnje, ki se jih udele-
žujejo učenci in učenke 1. in
2. razredov. Ti so zagotovilo
za uspešno dejavnost šolskih
športnih društev v prihodnje,
dali pa bodo tudi tisto mno-
žično osnovo, ki je pogoj v vr-
hunskem športu.

Posebno pomembno pa je
vodenje ŠŠD v okviru šolske
samouprave. Predsednik je
običajno iz osmega razreda, v

vsakem razredu pa sta učenec
in učenka referenta za posa-
mezne panoge. Tako so učen-
ci osnovne šole Tone Čufar le-
tos pomagali pripraviti vse
štiri športne dneve, skoraj sa-
mostojno pa so izvedli turnir-
ja v rokometu in košarki ob
dnevu mladosti ter medrazre-
dno košarkarsko ligo.

ŠŠD, tako kot tudi osnovna
šola Tone Čufar, že več let so-
delujejo z matično krajevno
skupnostjo Kolodvor. Žal je
bilo tudi sodelovanje s KS v
prejšnjih letih boljše kot v
tem šolskem letu. Sodelovali
so le na dveh športnih turnir-
jih, ki so ju pripravili mladi iz
Kolodvora. Pač pa je interes
tako K S kot osnovne šole To-
ne Čufar skupen predvsem
glede razširitve športnih po-
vršin v okviru šole. Zavzema-
jo se za gradnjo še ene telova-
dnice, s katero bi pridobili
prepotreben prostor za ra-
zmah ŠŠD in rekreacijo kraja-
nov. Kot je pokazala anketa
med učenci o željah in šport-
nčm udejstvovanju v prihod-
njem šolskem letu, so največ
zanimanja pokazali za zimsko
obdobje, ko poleg smučanja
ni veliko možnosti za vadbo
večine športnih panog. Prav
zato pa so potrebne telova-
dnice. . .

Kot je videti šolsko športno
društvo na osnovni šoli Tone-
ta Čufarja kar široko deluje.
Če pa sami niso najbolj zado-
voljni, je to le obet, da bo dru-
go leto bolje. S. Jan
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